
Protokół

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej wspólnie z Komisją Skarg, Wniosków i Petycji w dniu
16.01.2020 roku o godzinie 1400  w sali sesyjnej Urzędzie Miejskim w Kowalewie Pomorskim.
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Ad.1 Sprawy regulaminowe.

I Obecność na posiedzeniu:

stan Komisji       - 6 radnych
obecni                 - 5 radnych
nieobecni            - 1 radny Sęk
oraz zaproszeni goście.

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył:
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Kaznowski.

Przewodniczący  Stanisław  Kaznowski –  o  godzinie  1400 otworzył  posiedzenie  Komisji  i  po
powitaniu  radnych  i  zaproszonych  gości  stwierdził  kworum  pozwalające  na  podejmowanie
prawomocnych decyzji.

III. Proponowany porządek posiedzenia:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Projekty uchwał i tematy informacyjne.
4. Zapytania, sprawy różne.
5. Zakończenie.

 Radni nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia Komisji.

Ad.2 Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

Radni  jednogłośnie  bez  odczytywania  przyjęli  protokół  ze  wspólnego  posiedzenia  Komisji
Rewizyjnej  z  Komisją  Skarg,  Wniosków i  Petycji,w  dniu  10.12.2019  roku  oraz  z  posiedzenia
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 17.12.2019 roku.

Ad.3 Projekty uchwał  i tematy informacyjne.

Zastępca Burmistrza Ilona Rybicka – przedstawiła następujące projekty uchwał:

• PURM w sprawie powołania Honorowej Kapituły Miasta Kowalewo Pomorskie,

Radny Jerzy Koralewski – poprosił o przedstawienie pism, które zostały przesłane do BRM przez
przedstawicieli organizacji, którzy wytypowali kandydatów do Kapituły.

Zastępca Burmistrza Ilona Rybicka –  poinformowała,  że  wszystkie  pisma są  na  posiedzeniu
Komisji, są także do wglądu w BRM.

Radny Jerzy Koralewski – zapytał dlaczego w Kapitule są organizacje, w których powtarzają się
przedstawiciele m. in. przedstawiciel Rady Powiatowej Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej.
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Zastępca  Burmistrza  Ilona  Rybicka –  poinformowała,  że  na  poprzednich  Komisjach  był
omawiany ten projekt i nie było żadnych uwag, zostały tylko dodane dwie organizacje.

Radny Jerzy Koralewski  – poinformował,  że skierował  tą  sugestię  do Radnych.  Nie  rozumie
dlaczego  nie  ma  w  Honorowej  Kapitule  przedstawiciela  z  Polskiego  Związku  Wędkarzy.
Zasugerował  by w tej  uchwale określić ile  osób powinna liczyć Kapituła.  Zapytał również czy
Uchwałę  odnośnie  powołania  Honorowej  Kapituły  powierza  się  Burmistrzowi  czy  raczej
Przewodniczącemu bądź obojgu.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że nie może być określonej w uchwale ilości
członków Kapituły. W poprzedniej uchwale z 8 członków pozostało tylko 3, gdyż reszta już nie
żyje. Zasugerował by była otwarta ilość osób w Kapitule, by była możliwość ich dokładania. Dodał
również,  że  członek  Kapituły  nie  może  otrzymać  tytułu  honorowego  Obywatela,  jak  i  osoby
angażujące się publicznie. Musi być refleksja i dystans do takiej osoby. 

Radny Robert  Bejgier -  uważa,  że  wyszliśmy za  daleko z  tematem,  gdyż omawiamy projekt
powołania  Honorowej  Kapituły,  a  mówimy  o  Honorowych  Obywatelach  Miasta  Kowalewa
Pomorskiego.

Kierownik  BRM  Donata  Pilarska  –  Mądry  – poinformowała,  że  skonsultuje  się  z  Radcą
Prawnym, odnośnie powierzenia wykonania uchwały.

Radni nie wnieśli więcej uwag co do przedstawionego projektu.

• PURM w  sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej.

• PURM  w  sprawie  uchwalenia  ramowego  planu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Kowalewie
Pomorskim na 2020 rok.

• PURM w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2020.

Radny  Jerzy  Koralewski  –  poinformował,  że  na  posiedzeniu  komisji  w  dniu  21  stycznia
przedstawi sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.

Kierownik BRM Donata Pilarska – Mądry – poinformowała,  że  Komisja  Oświaty,  Kultury,
Sportu i Zdrowia nie przegłosowała jeszcze planu pracy, w materiałach otrzymali ten plan pracy,
natomiast jeżeli się coś zmieni podany zostanie nowy plan pracy.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionych projektów.

• PURM w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości gruntowej.

Kierownik ref. TIiGG Bożena Rymanowska – omówiła projekt uchwały.

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do przedstawionego projektu.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że wczoraj odbyło się spotkanie Komitetu
Obchodów  100.  Rocznicy  Powrotu  Kowalewa  do  Rzeczpospolitej  Polskiej. Oświadczył,  że  na
obchodach w dniu 19 stycznia nie będzie Prezydenta Rzeczypospolitej, będzie natomiast Jego 
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Ekscelencja ks. Biskup Wiesław Śmigiel. Podczas Sesji RM zostanie wręczonych 16 odznaczeń
Państwowych.  Poinformował  również,  że  w Urzędzie  odbywa się  Kontrola  z  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej.

Kierownik ref. TIiGG Bożena Rymanowska – poinformowała, że 30 grudnia 2019 roku zostały
wydane ostatnie oświadczenia o wieczystym użytkowaniu, 98 % osób z naszej Gminy skorzystało
z tego.

Kierownik BRM Donata Pilarska – Mądry – w imieniu Przewodniczącego Rady poinformowała,
że  podczas  obchodów w dniu  19  stycznia  w kościele  i  na  sali  widowiskowej  w MGOK będą
zarezerwowane miejsca dla Radnych.

Ad.4. Zapytania, sprawy różne.

Radny Jerzy Koralewski – poinformował, że „boli go” , że Radni nie brali udziału w spotkaniach
Komitetu Obchodów 100. Rocznicy Powrotu Kowalewa do Rzeczpospolitej  Polskiej.  Dodał,  że
jako Radni nie wiedzą gdzie zostaną przekazane insygnia. 

Burmistrz  Miasta  Jacek  Żurawski –  poinformował,  że  insygnia  zostaną  poświęcone  oraz
przekazane w kościele. Dodał, że nikt z radnych na poprzednich posiedzeniach komisji nie pytał o
to, więc uznał że nie będzie o tym mówił.

Radny Robert Bejgier – poinformował, że żaden Radny o niczym nie wiedział, dlatego się nikt nie
zgłosił.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że wspominał o tym na ostatniej Sesji RM.

Radny Robert Bejgier – poinformował, że myślał, że insygnia zostaną przekazane na uroczystej
Sesji RM.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że nie traktujemy się poważnie. Dodał, że nie
rozumie zachowania Radnego Jerzego Koralewskiego na ostatniej Sesji RM, gdzie były przyjęte
insygnia. 

Radny Jerzy Koralewski – poinformował, że śledząc internet „pół Polski” insygnia przekazywało
na uroczystej Sesji. 

Radny Robert Bejgier – zaproponował spotkania Radnych z Burmistrzem.

Burmistrz Miasta Jacek Żurawski – poinformował, że takie spotkania już były, owszem może się
spotykać  z Radnymi o ile takie spotkania ma zwoływać Przewodniczący Rady.

Radny  Stanisław  Kaznowski  -  złożył wniosek  dotyczący  uwag  co  do  remontu  przejazdu
kolejowego na drodze powiatowej w kierunku Wąbrzeźna. W miejscu gdzie znajdowały się tory
kolejowe zostały wyrwane szyny, zabrane podkłady, a w ich miejsce wysypany został skruszony
asfalt.

Ad.5. Zakończenie.
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji o godzinie 1500 zamknął posiedzenie
Komisji.

Protokół zawiera 5 kolejno ponumerowanych stron.
 

Protokołowała:
M. Chądzyńska

                                                                                                            PRZEWODNICZĄCY KOMISJI
                                                                                                                         REWIZYJNEJ

                         
                                                                                                                                     /-/ Stanisław Kaznowski

 


